

T&Cs for Travel Cashback Campaign

1. Qualified customers, i.e. holders of valid UAE issued Mastercard cards who are 21 years of age or above, can receive 20% cashback, up to a maximum of AED 350, on spend of AED 1,500 or more in any foreign currency spent on dining or apparel, made with any consumer Mastercard credit or debit card issued in the UAE.	1. العملاء المؤهلون، أي حاملو بطاقات ماستركارد الصادرة في دولة الإمارات العربية المتحدة والذين تبلغ أعمارهم 21 عامًا أو أكثر، يمكنهم الحصول على استرداد نقدي بنسبة 20٪، بحد أقصى 350 درهمًا إماراتيًا، عند إنفاق 1,500 درهم إماراتي أو أكثر بأي عملة أجنبية على المأكولات أو الملابس باستخدام أي بطاقة ائتمان أو خصم من ماستركارد للمستهلكين الصادرة في الإمارات.
2. The campaign starts on 1 December 2025 and ends on 31 January 2026.	2. تبدأ الحملة في 1 ديسمبر 2025 وتنتهي في 31 يناير 2026.
3. A cashback of 20% is applied on cumulative spend of AED 1500 or more in any foreign currency during a calendar month within the campaign period and capped at AED 350 in total per cardholder.	3. يتم تطبيق استرداد نقدي بنسبة 20٪ على إجمالي الإنفاق البالغ 1,500 درهم إماراتي أو أكثر بأي عملة أجنبية خلال شهر تقويمي ضمن فترة الحملة، ويكون الحد الأقصى للاسترداد النقدي 350 درهمًا إماراتيًا لكل حامل بطاقة.
4. The cardholder needs to register for the offer via https://www.priceless.com/rewards/ by entering a valid email address and other relevant information in addition to completing eligible transaction/s to qualify.	4. يجب على حامل البطاقة التسجيل في العرض عبر https://www.priceless.com/rewards عن طريق إدخال عنوان بريد إلكتروني صالح ومعلومات أخرى ذات صلة بالإضافة إلى إتمام المعاملة المؤهلة للتأهل.
5. This offer is valid for qualifying international transactions (Outside of UAE) made in the dining and apparel categories.	5. هذا العرض صالح للمعاملات الدولية المؤهلة (خارج الإمارات) التي تتم في فئتي المأكولات والملابس.
6. Dining and Apparel spending are based on defined Merchant Category Codes by Mastercard.	6. يتم تحديد الإنفاق على المأكولات والملابس بناءً على رموز فئة التاجر المحددة من قبل ماستركارد.
7. Spend at Supermarkets/Hypermarkets are excluded.	7. يُستثنى الإنفاق في السوبرماركت/الهيبيرماركت.
8. This offer is only valid for POS transactions (either physically or through digital wallets conducted at the point of sale) in any foreign currency (eligible transactions).	8. هذا العرض صالح فقط للمعاملات التي تتم عبر نقاط البيع (سواء فعليًا أو عبر المحفظة الرقمية عند نقطة البيع) بأي عملة أجنبية (المعاملات المؤهلة).
9. Transactions performed on eligible Mastercard cards will be counted towards the cumulative spend achieved at consumer card level. Spending on Primary and Supplementary cards under a single customer's card account will not be clubbed towards campaign spending target.	9. سيتم احتساب المعاملات التي تتم على بطاقات ماستركارد المؤهلة ضمن إجمالي الإنفاق على مستوى بطاقة المستهلك. لن يتم دمج الإنفاق على البطاقات الأساسية والفرعية ضمن حساب بطاقة العميل الواحد لتحقيق هدف الإنفاق في الحملة.
10. Transactions will be considered eligible based on Transaction Date.	10. سيتم اعتبار المعاملات مؤهلة بناءً على تاريخ المعاملة.
11. The cashback value is capped at a maximum of AED 350 for each eligible cardholder.	11. يتم تحديد قيمة الاسترداد النقدي بحد أقصى 350 درهمًا إماراتيًا لكل عميل مؤهل.
12. The campaign is valid from 1 December 2025 and ends on 31 January 2026 or until the budget of AED 1,500,000 allocated to fund the consumer incentive is fully utilized, whichever happens earlier,	12. تبدأ الحملة في 1 ديسمبر 2025 وتنتهي في 31 يناير 2026 أو حتى يتم استنفاد الميزانية المخصصة للحوافز والتي تبلغ 1,500,000 درهم إماراتي، أيهما يحدث أولاً.
13. All decisions on eligibility and award will be made by Mastercard in this regard and considered final.	13. جميع القرارات المتعلقة بالأهلية والمكافآت سيتم اتخاذها من قبل ماستركارد وتعتبر نهائية.
14. Cashback will be credited to eligible cardholders within 7 to 10 business days upon meeting minimum spend.	

15. The card needs to be in active status at the time of crediting cashback. If the card is inactive, blocked, delinquent, cashback will be forfeited. Reversed, refunded, disputed, or fraudulent transactions will not be considered. 16. For any reversal of eligible transactions, the bank has the right to claw back the full incentive amount. 17. It is the cardholder's responsibility to ensure that their personal details provided to the bank are correct. It is the cardholder's responsibility to ensure that their contact details (e.g., mobile number, email address) registered with the bank are accurate and up to date to facilitate communication and reward fulfillment. 18. The bank and Mastercard reserve the right, at their absolute discretion, to amend/add/modify/vary/cancel and/or supplement these terms and conditions at any time without any prior notification to the bank's cardholder and without any responsibility whatsoever on its part. 19. The bank and Mastercard reserves the right to disqualify a cardholder from this promotion at any time, at its sole discretion and without notice. 20. These terms and conditions supplement, and do not replace, the bank's master credit card conditions. 21. The offer reward is non-transferable and cannot be combined with any other promotion or offer. 22. By participating in this campaign, the customer agrees to be bound by these terms and conditions. 23. This campaign and its terms and conditions shall be governed by and construed in accordance with the laws of the United Arab Emirates. Any disputes arising shall be subject to the exclusive jurisdiction of the courts of the UAE. 24. For any questions or clarifications regarding this campaign, please contact your bank and go through the FAQs available on the campaign page.	14. سيتم إضافة الاسترداد النقدي إلى العملاء المؤهلين خلال 7 إلى 10 أيام عمل بعد تحقيق الحد الأدنى للإنفاق. 15. يجب أن تكون البطاقة في حالة نشطة عند إضافة الاسترداد النقدي. إذا كانت البطاقة غير نشطة أو محظورة أو متأخرة، فسيتم فقدان الاسترداد النقدي. لن يتم احتساب المعاملات المعكوسة أو المستردة أو المتنازع عليها أو الاحتيالية. 16. في حالة عكس المعاملات المؤهلة، يحق للبنك استرداد كامل قيمة الحافز. 17. تقع على عاتق حامل البطاقة مسؤولية التأكد من صحة بياناته الشخصية المقدمة للبنك. كما تقع عليه مسؤولية التأكد من أن تفاصيل الاتصال الخاصة به (مثل رقم الهاتف المحمول، عنوان البريد الإلكتروني) المسجلة لدى البنك دقيقة ومحدثة لتسهيل التواصل وتنفيذ المكافآت. 18. يحتفظ البنك وماستركارد بالحق المطلق في تعديل/إضافة/تغيير/إلغاء هذه الشروط والأحكام في أي وقت دون إشعار مسبق لحامل بطاقة البنك ودون أي مسؤولية من جانبهما. 19. يحتفظ البنك وماستركارد بالحق في استبعاد حامل البطاقة من هذا العرض الترويجي في أي وقت، وفقاً لتقديرهما المطلق ودون إشعار. 20. تُكمل هذه الشروط والأحكام ولا تحل محل الشروط العامة لبطاقات الائتمان الخاصة بالبنك. 21. مكافأة العرض غير قابلة للتحويل ولا يمكن دمجها مع أي عرض أو ترويج آخر. 22. بالمشاركة في هذه الحملة، يوافق العميل على الالتزام بهذه الشروط والأحكام. 23. تخضع هذه الحملة وشروطها وأحكامها لقوانين دولة الإمارات العربية المتحدة، ويتم تفسيرها وفقاً لها. وتخضع أي نزاعات تنشأ للاختصاص القضائي الحصري لمحاكم دولة الإمارات. 24. لأي أسئلة أو استفسارات بخصوص هذه الحملة، يرجى التواصل مع البنك الخاص بك والاطلاع على الأسئلة الشائعة المتوفرة على صفحة الحملة.
--	---